
  

 

  

Protokół   Nr   XX/20   

z   XX    sesji   Rady   Miasta   Piły,   

która   odbyła   się   w   dniu   25   lutego    2020   r.  

  w   Miejskiej   Sali   Koncertowej  

  (czas   trwania   godz.12:00   –15:35)   

 

Ad   1.   

Sprawy   regulaminowe.  

Obrady   XX    sesji   Rady   Miasta   Piły   otworzyła    Maria   Kubica   ,   Przewodnicząca   Rady   Miasta   Piły.  

Przewodnicząca  Rady odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego  dotyczącego  ochrony           

danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń                

rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady  Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych               

osobowych  osób  uczestniczących  w  obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych               

danych  ujawnionych  przez  rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych            

osób   spełniany   jest   poprzez:  

● wyemitowanie   przed   rozpoczęciem   każdej   sesji   Rady   Miasta   Piły   planszy   z   treścią   informacji,  

dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,  

 

● wywieszenie  treści   informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych   na   drzwiach  

wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.  

 

Proszę,   aby   każda   osoba   zainteresowana   udziałem   w   obradach   sesji   Rady   Miasta   Piły   zapoznała   się   z  

treścią   informacji”.  

Przewodnicząca  Rady  Miasta  stwierdziła,  że  na  sali  jest  quorum  -  pozwalające  na  podejmowanie              

prawomocnych  uchwał.  Obecnych  było  22  radnych  (nieobecna  Urszula  Kaczmarek).          

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta powitała  przybyłych  radnych  i  zaproszonych  gości  -              

listy   obecności   stanowią   załączniki   do   protokołu.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  zgodnie  z  pismem  Prezydenta            

Miasta  Piły  z  dnia  19  lutego  2020  r.  proszę  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  w                  

punkcie  ,,7”  Projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przejęcie  od  Gminy                

Szydłowo  części  zadania  publicznego  w  zakresie  lokalnego  transportu  zbiorowego  i  zawarcia            

porozumienia   -   druk   nr   330.  
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W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie             

wprowadzenie   do   porządku   obrad   w   punkcie   7.  

 

Rada  przyjęła  zmianę  do  porządku  obrad  jednogłośnie: 22  głosy  „za”  (głosowało  22             

radnych)  

 

Punkty   od   numeru   7   do   26   otrzymują   numerację   od   8   do   27.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta zapytała  c zy  są  propozycje  do  dzisiejszego             

porządku   obrad.  

Brak   propozycji.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta            

Zdzisławę   Karpińską   o   odczytanie   informacji   w   sprawie   protokołu   z   XIX   sesji   Rady   Miasta   Piły.  

 
Zdzisława  Karpińska  -  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  odczytała  informację  w  sprawie            

protokołu  z  XIX  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawiła  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  XIX  sesji  Rady                  

Miasta   Piły   bez   odczytania.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   06:56   do   09:51  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poddała               

pod  głosowanie  wniosek  wiceprzewodniczącej Rady  Miasta  Zdzisławy  Karpińskiej o  przyjęcie           

protokołu     z   XIX   sesji   Rady   Miasta   bez   odczytania.  

 

Rada   przyjęła   wniosek     z   autopoprawką      jednogłośnie:    22   głosy    „za”     (głosowało   22  
radnych)  

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Porządek   obrad.  

 

1. Sprawy   regulaminowe.  

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XIX           

a   XX   sesją   Rady   Miasta   Piły.   druk   nr     307  

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie            

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły   -   druk   nr   308.  
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4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  Miejskiemu             

Ośrodkowi   Pomocy   Społecznej   w   Pile   -   druk   nr    310.   

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  planu  rozwoju  i  modernizacji             

urządzeń   wodociągowych   i   urządzeń   kanalizacyjnych   na   lata   2020   -   2022   -    druk   nr   311.  

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami             

bezdomnymi  oraz  zapobieganiu  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta  Piły  w  2020  roku             

-   druk   nr    312.  

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przejęcie  od  Gminy  Szydłowo               

części  zadania  publicznego  w  zakresie  lokalnego  transportu  zbiorowego  i  zawarcia           

porozumienia    -    druk   nr   330.  

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w              

Gminie   Piła   w   roku   szkolnym   2019/2020   -    druk   nr   313.  

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  imienia  Publicznemu  Przedszkolu  nr  5  w               

Pile   -   druk   nr   314.  

10. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  nieruchomości             

oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umowy   najmu   -   druk   nr   315.  

11. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa             

w  nabyciu  budynku  użytkowego  (garażu)  położonego  przy  ul.  Chałubińskiego  w  Pile            

-    druk   nr   316.  

12. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie              

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  -  druk  nr             

317.  

13. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku              

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   dzierżawy   -   druk   nr   318.  

14. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  nieruchomości             

oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu   -   druk   nr   319.  

15. Informacja  Prezydenta  Miasta  Piły  o  zgłoszonych  w  2019  roku  żądaniach,  o  których  mowa              

w  art.  36  ust.  1-3  i  ust.5  i  wydanych  decyzjach,  o  których  mowa  w  art.  37  ust.  6  i  7  ustawy  z                       

dnia   27   marca   2003   r.   o   planowaniu   i   zagospodarowaniu   przestrzennym   -    druk   nr   320.  

16. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego            

Policji   informacji   o   kandydatach   na   ławników   -   druk   nr   321.  

17. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które             

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -   druk   nr   322.  

18. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które             

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -    druk   nr   323.  

19. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które             

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -   druk   nr   324.  

20. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które             

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -    druk   nr   325.  

21. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które             

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -   druk   nr   326.  

22. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które             

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -    druk   nr   327.  
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23. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które             

pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -   druk   nr   328.  

24. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,            

które   pozostawia   się   bez   dalszego   biegu   -   druk   nr   329.  

25. Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań   -   druk   nr   309.  

26.Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje.  

27.Zamknięcie   obrad.  

 

*  Anonimizacja  danych  osobowych  na  podstawie  art.  5  ust.  1  i  2  ustawy  z  dnia  6  września  2001  r.  o                     
dostępie  do  informacji  publicznej  (Dz.  U.  z  2018  r.  poz.  1830)  oraz  art.  24  ust.  1  rozporządzenia                  
Parlamentu  Europejskiego  i  Rady  (UE)  2016/679  z  27  kwietnia  2016  r.  w  sprawie  ochrony  osób                
fizycznych  w  związku  z  przetwarzaniem  danych  osobowych  i  w  sprawie  swobodnego  przepływu             
takich  danych  oraz  uchylenia  dyrektywy  95/46/WE  (ogólne  rozporządzenie  o  ochrony  danych)  -             
Dziennik   Urzędowy   Unii   Europejskiej   -   4.5.2016   L   119/1.  

 

 

Ad.   2   

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XIX  a  XX             

sesją   Rady   Miasta   Piły.   

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionej             

informacji?  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   11:44   do   12:05  

Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.   

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
 

Ad .   3   

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,             

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.  

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała,  czy  radni  mają  uwagi  do  przedstawionego             

sprawozdania?  

 
Radny   Tomasz   Słoboda    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   12:38   do   13:56  

 

Lucjan   Szutkowski    przewodniczący    Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta       zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   14:11   do   19:10  
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Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   19:18   do   20:56  

 

Dr   Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   21:23   do   39:11  

 

Sprawozdanie    stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   4.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  Miejskiemu             

Ośrodkowi   Pomocy   Społecznej   w   Pile.  

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta,  przedstawiła Wanda  Kolińska  dyrektor  Miejskiego           

Ośrodka   Pomocy   Społecznej.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   39:46   do   40:39  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja  przyjęła  projekt  uchwały  większością  głosów.  (7  głosów „ za”,  2  głosy „ wstrzymujące  się”,              

1   radny   był   nieobecny    )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   40:48   do   41:39   

 

Radna   Gabriela   Milska     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   42:10   do   42:49  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   43:01   do   45:39  

 

Wanda   Kolińska   dyrektor   Miejskiego   Ośrodka   Pomocy   Społecznej    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   45:48   do   48:46  

 

Włodzimierz   Bystrzycki   przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   48:53   do   50:36  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie   
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uchwały.  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   13   głosów    „za”,   9   głosów   „przeciw   ”,  

(głosowało   22   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
 
Ad   5.   
Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń              

wodociągowych   i   urządzeń   kanalizacyjnych   na   lata   2020   -   2022.  

 

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta,  przedstawił Mariusz  Bednarczyk  prezes  Miejskich           

Wodociągów   i   Kanalizacji    -   prezentacja   multimedialna.  

 

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   52:43   do   1:02:57  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,  przewodniczącego          

Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   (głosowało   7   radnych   )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:03:06   do   1:04:47  

 

Lucjan   Szutkowski    przewodniczący    Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta        zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:04:59   do   1:06:11  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:06:18   do   1:08:11  

 

Mariusz   Bednarczyk    prezes   Miejskich   Wodociągów   i   Kanalizacji    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:08:23   do   1:14:41  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:14:49   do   1:15:01  

 

Mariusz   Bednarczyk   prezes   Miejskich   Wodociągów   i   Kanalizacji    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:15:06   do   1:15:26  

 

Dr   Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:15:33   do   1:22:44  
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Radny   Mieczysław   Karpiński    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:22:50   do   1:24:58  

 

Radna   Maria   Miler     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:25:05   do   1:26:32  

 

Dr   Piotr   Głowski   Prezydent   Miasta   Piły     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:26:39   do   1:31:43  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie  

uchwały.  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  1  głos  „wstrzymujący  się  ”,              

(głosowało   22   radnych)  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
 
Ad.6  
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przyjęcia   Programu   opieki   nad   zwierzętami   bezdomnymi  

oraz   zapobieganiu   bezdomności   zwierząt   na   terenie   Miasta   Piły   w   2020   roku.  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Lidia  Plewa  zastępca  dyrektora  Wydziału            

Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:33:33    do   1:35:29  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   projekt   uchwały   jednogłośnie.   (1   radny   był   nieobecny)   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:35:37   do   1:36:41  

 

Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:37:03   do   1:38:12  

Lidia   Plewa   z-ca   dyrektora   Wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:38:23   do   1:38:39  

 

Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:38:46   do   1:38:55  
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Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:39:01   do   1:39:39  

 

Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:39:49   do   1:39:54  

 

Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Gminy   Piła    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:40:02   do   1:40:23  

 

Radna   Magdalena   Pabich    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:40:34   do   1:40:45  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie  

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów    „za”,    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Przewodnicząca   Rady   Miasta   zarządziła   przerwę   do   godziny   14.15  

Wznowienie   obrad.  

 

  Ad   7.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   przejęcie   od   Gminy   Szydłowo   części  

zadania   publicznego   w   zakresie   lokalnego   transportu   zbiorowego   i   zawarcia   porozumienia.   

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Lidia  Plewa  zastępca  dyrektora  Wydziału            

Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:43:37   do   1:44:49  

 

Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Marka  Andruszkiewicza,  przewodniczącego          

Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz , przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zapoznała   się   z   projektem   uchwały.   Komisja   nie   głosowała   projektu   uchwały.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:44:57   do   1:45:25  

 

Radny   Zbigniew   Pyziak     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:45:44   do   1:46:37  
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Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:46:45   do   1:48:30  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie  

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:    21   głosów   „za”,    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Radny   Zbigniew   Pyziak     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:49:51   do   1:50:12  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:50:16   do   1:50:35  

 

Ad   8.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   określenia   średniej   ceny   jednostki   paliwa   w   Gminie   Piła  

w   roku   szkolnym   2019/2020.   

 
Projekt   uchwały   w   imieniu   Prezydenta   przedstawił    Sebastian   Dzikowski   dyrektor   Wydziału  

Oświaty,   Kultury   i   Sportu.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:51:13   do   1:52:58  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

 

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   uchwałę   jednogłośnie.   (   9   radnych   głosowało    „za”    ,   1   radny   był   nieobecny)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:53:05   do   1:53:21   

 

Radny   Zbigniew   Pyziak     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:53:36   do   1:53:56  

 

Sebastian   Dzikowski   dyrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:54:05   do   1:54:21  

 

Radny   Zbigniew   Pyziak     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:54:52   do   1:55:09  
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Sebastian   Dzikowski    dyrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:55:16   do   1:55:59  

 

Radny   Sławomir   Wegner     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:56:10   do   1:56:27  

 

Sebastian   Dzikowski   dyrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:56:33   do   1:56:56  

 

W   związku   z   brakiem   chętnych   do   dyskusji   Przewodnicząca   Rady   poddała   pod   głosowanie   podjęcie  

uchwały.  

Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  1  głos  „wstrzymujący  się  ”,              

(głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   9.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   nadania   imienia   Publicznemu   Przedszkolu   nr   5   w   Pile.   

 

Projekt   uchwały    w   imieniu   Prezydenta   przedstawił    Sebastian   Dzikowski     d yrektor   Wydziału  

Oświaty,   Kultury   i   Sportu.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:58:48   do   1:59:43  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że         

komisja   przyjęła   uchwałę   jednogłośnie.(9   radnych   głosowało    „za”    ,   1   radny   był   nieobecny)  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   1:59:58   do   2:00:15  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada  podjęła  uchwałę  wraz  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,            

(głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   10.  
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Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  nieruchomości  oraz              

odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umowy   najmu.   

 

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła, Monika  Łukomska  dyrektor  wydziału           

Gospodarki   Nieruchomościami.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:01:42   do   2:02:25  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,  że         

komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   (   7   radnych   głosowało    „za” )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:02:33   do   2:02:49  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów„za”,    (głosowało   21    radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   11.   

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przyznania   na   rzecz   najemcy   pierwszeństwa   w   nabyciu  

budynku   użytkowego   (garażu)   położonego   przy   ul.   Chałubińskiego   w   Pile.  

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Monika  Łukomska dyrektor  Wydziału           

Gospodarki   Nieruchomościami   .   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:04:20   do   2:04:56  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz  - przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,         

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.(7   radnych   głosowało    „za” )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:05:04   do   2:05:21  

 

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21    radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   12.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  i  wydzierżawienie              

nieruchomości   oraz   odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów.   
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Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Monika  Łukomska  dyrektor  wydziału           

Gospodarki   Nieruchomościami.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:06:47   do   2:08:38  

 

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie.   (7   radnych   głosowało    „za” )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:08:46   do   2:09:26  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   13.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku              

przetargowego   trybu   zawarcia   umów   dzierżawy.   

 

Projekt  uchwały  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła Monika  Łukomska dyrektor  Wydziału           

Gospodarki   Nieruchomościami.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:10:52   do   2:11:19  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że   komisja   zaopiniowała   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie.   (7   radnych   głosowało     „ za”   )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:11:26   do   2:11:45  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  
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Ad   14 .   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  nieruchomości  oraz              

odstąpienie   od   obowiązku   przetargowego   trybu   zawarcia   umów   najmu.   

Projekt  uchwały  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła Grażyna  Wierzbicka dyrektor  Miejskiego           

Zakładu   Gospodarki   Mieszkaniowej.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:13:14   do   2:14:09  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej     o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że  komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  pozytywnie.  (5  radnych  głosowało „ za”,  2  radnych              

„ wstrzymuje    się ”   )  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:14:18   do   2:14:47  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   wynikiem   głosowania:   21   głosów   „za”,    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   15.   
Informacja   Prezydenta   Miasta   Piły   o   zgłoszonych   w   2019   roku   żądaniach,   o   których   mowa   w   art.   36  

ust.   1-3   i   ust.5   i   wydanych   decyzjach,   o   których   mowa   w   art.   37   ust.   6   i   7   ustawy   z   dnia   27   marca  

2003   r.   o   planowaniu   i   zagospodarowaniu   przestrzennym.   

 

Informację  w  imieniu  prezydenta  przedstawiła Monika  Łukomska  dyrektor  wydziału  Gospodarki           

Nieruchomościami.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:16:30   do   2:18:48  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego  przewodniczącego           

Komisji   Budżetu   i   Rozwoju   Miasta   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  poinformował,           

że   komisja   zapoznała   się   z   przedstawioną   informacją.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:19:03    do   2:19:20  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła Marka  Andruszkiewicza  -            

przewodniczącego   Komisji   Gospodarki   Miejskiej   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Marek  Andruszkiewicz- przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poinformował,        

że   komisja    zapoznała   się   z   przedstawioną   informacją.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:19:26   do   2:19:35  
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Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego          

przewodniczącego   Komisji   Spraw   Społecznych   o   przedstawienie   opinii   w   tej   sprawie.  

Włodzimierz  Bystrzycki  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,        

że   komisja    komisja   zapoznała   się   z   przedstawioną   informacją.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:19:40   do   2:19:46  

 

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   16.   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji             

informacji   o   kandydatach   na   ławników.   

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

   Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:20:35   do   2:21:30  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   17.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   które   pozostawia   się  

bez   dalszego   biegu   

 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:23:16    do   2:23:45  

 

14  



  

 

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   21   głosów   „za”,   (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

Ad   18.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   które   pozostawia   się  

bez   dalszego   biegu   

 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:25:16   do   2:25:36  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   21   radnych   „za”   (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   19.   
Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   które   pozostawia   się  

bez   dalszego   biegu.  

 
Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  

 
Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:27:06   do   2:28:14  
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Radni   nie   zadawali   pytań.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   21   głosów   „za”    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad.20  

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   które   pozostawia   się  

bez   dalszego   biegu.  

 
Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:29:41   do   2:29:55  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   21   głosów   „za”    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 
Ad.21  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które  pozostawia  się               

bez   dalszego   biegu.   

 
Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  

 

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   
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Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:31:30   do   2:31:53  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   21   głosów   „za”    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad.22  

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   które   pozostawia   się  

bez   dalszego   biegu.  

 
Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:33:45   do   2:34:32  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   20   głosów   „za”    (głosowało   20   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad.23  

Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zgłoszenia   kandydata   na   ławnika,   które   pozostawia   się  

bez   dalszego   biegu.  

 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  
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Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:36:14   do   2:36:35  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   21   głosów   „za”    (głosowało   21   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad.24  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które  pozostawia  się               

bez   dalszego   biegu.  

 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Maria  Kubica przypomniała ,  że  w  przypadku  dyskusji  nad  danymi              

osobowymi  kandydatów  ze  względu  na  prywatność  osób  fizycznych,  konieczne  będzie  wyłączenie            

jawności   sesji.  

 

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta poprosiła  Kamę  Frąckowską-Pilarską          

przewodniczącą   Zespołu   do   wyboru   ławników   o   przedstawienie   stanowiska   w   tej   sprawie.   

Kama  Frąckowska  -  Pilarska  przewodnicząca  Zespołu  do  wyboru  ławników  przedstawiła           

stanowisko   w   tej   sprawie.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:38:20   do   2:38:33  

 

Radni   nie   zadawali   pytań.  

 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  podjęcie              

uchwały.  

Rada   podjęła   uchwałę   jednogłośnie:   19   głosów   „za”    (głosowało   19   radnych)  

Brak   radnego   Marka   Toboły.  

Uchwała   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  
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Ad   25.   

Informacja   w   sprawie   interpelacji   i   zapytań.  

Interpelacje   i   zapytania   w   okresie   od   17   stycznia   2020   r.   do   13   lutego   2020   r.   złożyli   radni:   

Emilia   Piechocka,  

Maria   Miler.  

Interpelacje   wraz   z   udzielonymi   odpowiedziami   dostępne   są   na   stronie   internetowej    www.bip.pila.pl    w  
zakładce   Rada   Miasta   Piły .  
 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:40:53   do   2:46:05  

 

Informacja   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.  

 

Ad   26.   

Wolne   głosy,   wnioski   i   informacje .  
 

Maria   Kubica   Przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:46:22   do   2:46:54  

 

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:47:02   do   2:51:25  

 

Radny   Sławomir   Wegner     zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:51:34   do   2:52:09  

  

Radna   Gabriela   Milska    zabrała   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:52:17   do   2:55:13  

 

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    zabrał   głos.  

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   2:55:26   do   2:56:45  
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   Ad   27.  

Zamknięcie   obrad.  

 
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta            

Piły   zakończyła   obrady   XX   sesji   Rady   Miasta   Piły.   

 

 

 

 
Protokół   Sporządziła  Przewodnicząca    Rady   Miasta   Piły  

   /-/Edyta   Wasielewska                                                                 /-/Maria   Kubica   
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